
Zápis z řádného zasedání AS SU FPF dne 6. 5.  2019 

 

 

Přítomni: PhDr. Petr Vojtal,  doc. RNDr. Jiří Kovář, Ph.D., doc. RNDr. Petr Slaný, Ph.D., 

MgA. Mgr. Ondřej Durczak, Mgr. Martin Urbanec, Ph.D.,  BcA. Filip Košťálek, Jiří Štěpánek,  

Mgr. Ondřej Mazurek 

Omluveni: prof. Mgr. Jindřich Štreit, dr.h c., doc. Mgr. Jiří Siostrzonek, Ph.D. 

Hosté:  Prof. PhDr. Irena Korbelářová, Dr., Ing. Mgr. Josef Svoboda, J.  Skřejpek, Mgr. M. 

Petrásek, MgA. O. Smékal 

 

Program: 

1. Výroční zpráva o hospodaření FPF za rok 2018 (7/19/AS) 

2. Návrhy na vytvoření studijních programů Angličtina, Němčina a Italština (8/19/AS) 

3. Návrhy na členství ve Vědecké radě SU FPF na období 2019-2022 (9/19/AS) 

4. Různé. 
 

Ad1) AS SU FPF projednal a schválil  č. j. 7/19/AS – Výroční zpráva o hospodaření za rok 

2018. Komentář podala děkanka FPF, materiál zpracovával tým děkana prof. Stuchlíka. 

Hospodaření s vyrovnaným rozpočtem – informovat Mgr. Ing. J. Svoboda. 

Hlasování: 8 hlasů pro 

 

Ad2) AS SU FPF vzal na vědomí čl. j  8/19/AS – Návrhy na vytvoření studijních programů 

Angličtina. Němčina a Italština. Komentář  podala děkanka. 

Hlasování 8 hlasů pro 

 

Ad3) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 9/19/AS – Návrhy kandidátů na členství ve VR FPF 

SU na období 2019 – 2022. Komentář podala děkanka, součástí předloženého materiálu jsou i 

CV jednotlivých navržených kandidátů. Kandidáti byli osloveni a  souhlasí s členstvím ve VR 

FPF SU. Bylo projednáno také s vedoucími jednotlivých ústavů.  

Volební komise: Urbanec, Štěpánek, Durczak. Vyplněné volební lístky jsou přiloženy.  

Hlasování: odevzdáno 8 platných volebních  lístků 

 

Různé: 

O. Mazurek – otevřel otázku přístupu a vstupu do budovy na Hauerově ul.  Mgr. Petrásek 

informoval o pravidlech a využití areálu Hauerova. Vstup do vnitrobloku, parkování. Na 

uvedené podněty reagovala děkanka, měla by být přednostně informována o problémech. J. 

Skřejpek předloží návrhy na možnosti provozu Hauerova. Dále bude jednáno  s vedením 

fakulty. Senát vyjádřil děkance plnou podporu při jednáních o provozu v areálu Hauerova.  

O. Mazurek – dotaz na provoz kolejí Palhanec.  Z ekonomických důvodů provoz omezen 

(zmrazen), ovšem objekt nebyl nikdy úplně uzavřen. 

 

Příští řádné zasedání AS SU FPF se bude konat 3. 6. 2019 ve 13. 00 v zasedací místnosti 

děkanátu. 

 

  



Usnesení z řádného zasedání AS SU FPF ze dne 6. 5. 2019 

 

 

1. AS SU FPF schvaluje Výroční zprávu o hospodaření SU FPF za rok 2018. 
2. AS SU FPF bere na vědomí a souhlasí s návrhy na vytvoření studijních programů 

Angličtina, Němčina, Italština. 

3. AS SU FPF souhlasí s předloženou nominací na jmenování Vědecké rady SU FPF na 

období 2019-2022.  
 

 

 

PhDr. Petr Vojtal 

předseda AS SU FPF 


